

Title (en)

HOLDER FOR A ROLL OF A MATERIAL WEB.

Title (de)

MATERIALROLLENHALTER.

Title (fr)

SUPPORT POUR UN ROULEAU D'UNE BANDE DE MATERIAU.

Publication

EP 0049258 A1 19820414 (EN)

Application

EP 81900928 A 19810409

Priority

SE 8002701 A 19800410

Abstract (en)

[origin: WO8102880A1] Holder for a roll (8) of a material web (9) of that type which is provided to be unwound from inside the roll through one end (10) of the cavity (37) of the roll. The holder is provided with support members (2), a pull out point through which the material web is to be pulled out of the holder and tearing-off members (23) for tearing off an unwound portion of the material web. The pull-out point (24) and the tearing-off members (23) are positioned in such a way that the material web (9) is unwound and pulled out of the holder in a direction which considerably deviates from the direction of the longitudinal axis (36) of the roll.

Abstract (fr)

Support pour un rouleau (8) d'une bande de materiel (9) du type a deroulement depuis l'intérieur du rouleau par une extrémité (10) de la cavité (37) du rouleau. Le support est pourvu d'organes de support (2), un point servant à tirer la bande de materiel hors du support et des organes de sectionnement (23) pour couper une déroulée de la bande de materiel. Le point de tirage (24) et les organes de sectionnement (23) sont positionnés de telle manière que la bande de materiel (9) se déroule et sorte du support dans une direction qui dévie considérablement de la direction de l'axe longitudinal (36) du rouleau.

IPC 1-7

B65H 35/00; B65H 75/32; A47K 10/34

IPC 8 full level

A47K 10/38 (2006.01); **B65H 35/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 10/3818 (2013.01); **B65H 35/002** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8102880 A1 19811015; AU 7032381 A 19811026; BE 895367 A 19830415; DE 3141811 A1 19820923; DK 528581 A 19811127; EP 0049258 A1 19820414; FI 821447 A0 19820427; FI 821447 L 19820427; FR 2484822 A1 19811224; GB 2108469 A 19830518; GB 2108469 B 19840627; NL 8120104 A 19820802; NO 814151 L 19811204; SE 423527 B 19820510; SE 8002701 L 19811219

DOCDB simple family (application)

SE 8100109 W 19810409; AU 7032381 A 19810409; BE 209742 A 19821216; DE 3141811 A 19810409; DK 528581 A 19811127; EP 81900928 A 19810409; FI 821447 A 19820427; FR 8107275 A 19810410; GB 8211879 A 19810409; NL 8120104 A 19810409; NO 814151 A 19811204; SE 8002701 A 19800410